
PROTOKÓŁ Nr 24/4/2010 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 23.06.2010r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Krzysztof Wojcierowski – 
Przewodniczący Komisji. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie  projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Końskich, 

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok, 

c) przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 
d) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Ku źnice 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

e) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Klucz do wiedzy” 
kompetencji w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu 
Hutniczego w Maleńcu, 

g) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
3. Sprawy róŜne. 

 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – złoŜył propozycję, Ŝeby nie była potrącana dieta 
za sesje nadzwyczajne. 
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Radny Grzegorz Wąsik – powiedział, Ŝe w gminie Końskie stosowano tą metodę 
ale przy sesjach uroczystych. 
 
Ad- 2 a. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2 b, c, d, e. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie:  
 
które przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Pan Krzysztof Stachera. 

• zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok, 

• przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 
• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Ku źnice 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Klucz do wiedzy” 
kompetencji w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
 

Wszystkie omówione projekty uchwał Komisja zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
Ad- 2 f. 
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zabytkowego 
Zakładu Hutniczego w Maleńcu przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji 
i Kultury Pan Dariusz Kowalski.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad- 2 g. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 
2010r., przedstawiła Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 

Ad- 3. 
 

W sprawach róŜnych Sekretarz Roman Struzik omówił projekt uchwały 
w sprawie Statutu dla Powiatowej StraŜy PoŜarnej. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – po przemyśleniu wycofał propozycję dot. nie 
potrącania diet za sesje nadzwyczajne, uznał Ŝe mogłoby nie być quorum. Odniósł 
się teŜ do poŜaru, który miał miejsce w ostatnich dniach w centrum Końskich. 
Stwierdził, ze opinia społeczna jest bardzo negatywna. Podkreślił, Ŝe brak było 
koordynacji jednostek gaśniczych i nie było teŜ w pobliŜu wody do gaszenia 
poŜaru.  
 
Członek zarządu Wiesław Basiak – stwierdził, Ŝe nie jest to kompetencja powiatu 
tylko gminy. Powiedział, Ŝe oceny działań dokona się po zakończeniu śledztwa w 
tej sprawie, natomiast poprosi Komendanta o przygotowanie stosownej informacji 
na temat prowadzonej akcji gaśniczej i przedstawienie jej na sesji rady Powiatu.  
 
Innych spraw róŜnych nie było. 
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Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.45. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
Monika Trojanowska   Krzysztof Wojcierowski  
 
 
Końskie, dnia 23.06.2010r. 


